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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének, Serényfalva Község Képviselő-
testületének, Hét Község Képviselő-testületének 2011. augusztus 29-én 14.00 órai kezdettel 
megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Elekes Péter képviselő,  
Labant Zoltán képviselő, 
Szimel Gábor képviselő, 
Szűcs Józsefné képviselő, 
Tóth Csabáné képviselő. 
Tóth Tamás Gábor képviselő 

 
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix jegyző, 

 Tamás Barnabás országgyűlési képviselő, 
    Fodor Zsolt Fodorterv 91 Kft. képviseletében, 
    Molnár Attila ÉRV Zrt. képviseletében, 
    Kiss Ildikó Nord Tender Kft. képviseletében, 
    Fodor József Fodorterv 91 Kft. képviseletében. 
   
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, a 7 fő képviselőből mind a 7 fő képviselő jelen van. Jegyzőkönyv 
hitelesítőnek Tóth Csabáné Képviselő Asszonyt és Tóth Tamás Gábor Képviselő Urat 
javasolta. 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi napirendet. 
 
Jelen vannak: Hét Község Képviselő-testülete: 
 
   Bende György polgármester, 

Nazareczki Istvánné képviselő, 
Pál Jánosné képviselő. 
 

Tanácskozási joggal:Henyecz Sándorné Sajópüspöki-Sajónémeti-Hét Községek körjegyzője. 
   
Bende György polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy Hét Község 
Önkormányzatának Képviselő-testülete határozatképes, mert az 5 képviselőből, 3 fő jelen van. 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek Nazareczki Istvánné Képviselő Asszonyt és Pál Jánosné Képvselő 
Asszonyt javasolta.  
 
Hét Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 3 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi napirendet. 
 
Jelen vannak: Serényfalva Község Képviselő-testülete: 
 
   Szerna Csaba polgármester, 

Bárdos Pál képviselő, 
Gyurkó Zsuzsanna képviselő, 
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Horváth László képviselő, 
Tímár László képviselő. 

 
Szerna Csaba polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy Serényfalva 
Község Önkormányzatának Képviselő-testülete határozatképes, a 7 fő képviselőből 5 fő jelen 
van.  
 
Serényfalva Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal elfogadta az 
alábbi napirendet. 
 
Napirend: 

1. Szennyvíz-beruházással kapcsolatos aktuális feladatok megtárgyalása 
Előadó: Fodor Tervező Iroda  Fodor Zsolt ügyvezető 
 
 

1./ napirendi pont: Szennyvíz-beruházással kapcsolatos aktuális feladatok megtárgyalása 
 
Hajdu Gábor: Körülbelül 10-11 éve próbálunk a szennyvíz megvalósításra pályázni, eddig 
nem nyertünk. A gond itt van a településeinken, nagyon magas a talajvíz. A szikkasztó 
gödrökből is kifelé jön már, ami oda való. Folyamatosan szivattyúzni kell. Nagyon fontos 
lenne, hogy a szennyvíz projekt megvalósulhasson településeinken. Az egyetlen gond az 
anyagi helyzet, hogy egyetlen forint sincs rá. A megoldást megtalálni nehéz feladat. Segítőkre 
van szükség a megvalósuláshoz. Meghívásra kerültek tervező Urak, a pályázati író, és jelen 
van az ÉRV képviselője, ahonnan segítő szándék is van. Ezzel mindenképpen foglalkozni 
kell. Az agglomeráció problémát jelent, mert abból korábbi évben már kikerültünk. Az első 
lépés az kell legyen, hogy oda visszakerüljünk. Régen gond ez, a jövőt tovább gondolva, ha 
nem kapunk segítséget, akkor ez az egész dugába dől. Nagyon szeretném, hogy néhány éven 
belül ez megvalósulhasson, segítő szándék van. Kérnénk egy rövid tájékoztatást. 
 
Molnár Ottó műszaki igazgató az ÉRV ZRt. részéről: Nem tudom, hogy ismeretes-e az Önök 
részére, hogy új vízi-közmű törvény van jelenleg már vitán a szolgáltatókkal. Forrást lehet 
találni. Forrást jelenthet, hogy úgy alakul a dolog, hogy önkormányzati tulajdon és később az 
ÉRV 100%-ban üzemeltető, üzemeltetési jog fejében. A fő cél az Állami részről, hogy a 
későbbi szennyvíz-szolgáltatás egy kézbe kerüljön. Az üzemeltetési jogdíj egy későbbi 
egyeztetés eredményeként születhet meg. Ez a folyamat már elindult. Két szennyvizes 
pályázat van jelenleg lehetőségként. Az egyik egy előkészítő, amivel meg lehet finanszírozni 
a komplett anyagot. A tervező Urak tájékoztatása alapján Önöknél olyan szinten van már 
minden anyag, hogy inkább azt javasolnám, aminek a direktbe történő beadására december 
31-ig van lehetőség. Minél hamarabb kerül benyújtásra a pályázat, annál hamarabb lehet 
pénzt kivenni belőle. Az előkészítő idő hosszú, fennáll a veszélye, hogy elfogy a pénz. Abban 
nagyobb rizikófaktor van. Putnok Város is a mi segítségünkkel nyert. Figyelembe kellene 
venni, hogy most első körben ott tudnánk lenni. 
 
Fodor József tervező: Jelenleg olyan készültségi fokban vannak a papírok, hogy ha lenne 
pénz, lehetne kezdeni a beruházást. Egy teljesen kész anyag van. Azonban tisztán látható, 
hogy ezt a beruházást csak állami támogatással lehet megvalósítani. Ez most úgy van kiírva, 
hogy 70% feletti az állami támogatás, ami elnyerhető. Két lehetőség van. Az egyik, hogy egy 
fordulóban, a kész dokumentációval a kivitelezésre összpontosítani, vagy a másik lehetőség, 
hogy első körben az előkészítésre pályázni, másodikban a kivitelezésre. Bánréve kiemelt 
vízvédelmi területen van. A jelenlegi állás az, hogy innen kell elvinni a szennyvizet a kijelölt 
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területre, ahol a gyűjtő lenne, Hét Község határában, önkormányzati területen. Ennek így 
nincs külön költsége. Bánréve, Serényfalva, Hét tisztított szennyvize mehetne a Sajóba. 
 
Kiss Ildikó a Nord Tender Kft. ügyvezetője: KEOP-os pályázati lehetőség van, ezt tudom 
ajánlani, amennyiben ebbe be tudunk kerülni, úgy ez az egyetlen lehetőség. Önálló 
településnek nincs lehetősége. 85% támogatás nyerhető, 15% önerő kell. Általában  LTP-t 
szoktak hozzátenni, önkormányzati önrész nélkül. Ez egy Uniós finanszírozás. A benyújtáskor 
75% rákötési hajlandóság kikötés van, az 5. évben 92%-nak kell lennie a rákötési aránynak. 
Bizonyos település részek kihagyhatóak, ahol nincs meg a megfelelő rákötési igény. Át kell 
gondolni, hogy egy, vagy két fordulósra kívánnak-e pályázni. 2013-ig az idő kevés. Minden 
lerövidült most a pályázat esetében. Ha az idén bekerül a pályázat, jövőre indulni lehet a 
beruházással. A terv már most olyan stádiumban van. Ez nagyon fontos ahhoz, hogy tudjanak 
pályázni. Elszámolható költségek az előkészítő keretében egyéb szolgáltatás, kivitelezés, stb. 
85% a maximális támogatás. A támogatási arány 50-85% között szokott lenni. Egyéb állami 
támogatást nem lehet igénybe venni.  
 
Hajdu Gábor: Volt Uniós pályázatunk Lehetett pályázni önerőre. Lesz-e ilyen? 
 
Kiss Ildikó: Idén van. Megkötés, hogy ami lefedésre kerül, azt nem lehet lakáskasszába. 
 
Hajdu Gábor: Köztudott, hogy nem gazdag vidéken élünk, látni kell, hogy mi az, amit a 
lakosok vállalni tudnak. Ha látjuk az önerő méreteket, elképzelhető, hogy az 
önkormányzatnak is mögé kell állni.  
 
Molnár Attila: Bánhorvátiban lakom. Ott a társulás létrejött, lakáskassza szerződések kerültek 
megkötésre. Ott 200.000,-Ft jut egy lakóházra. Lakáskassza keretében mintegy 3.000,-Ft/hó 
jut a lakosra a többit az Állam pótolja. Ez örökölhető. Meg kell gondolni ezt a dolgot. Ahol 
van rá érdeklődés, ott kerül bevezetésre, most lehetőség van, hogy ahol nincs igény, ott 
kimaradjon az a rész. Lehet üzemeltetéssel is pénzt szerezni. Csatlakozás nélkül azonban nem 
működik a dolog. Ez adó formájában behajtható. Bánrévének nagyon jó vízkincse volt, most 
már olyan a minőség, hogy betömedékelésre került sor.  
 
Szerna Csaba: A most elhangzottak tájékoztató jellegűek, erre érdemi döntést nem tudunk 
hozni. A 75% bekötési kötelező arány a jelenlegi lakosságszámra vonatkozik, vagy a 
ténylegesen bekötött vízzel rendelkezőkre? Az, hogy valaki vállalja most, nem biztos, hogy rá 
is fog kötni, vagy hogy utána fizetni is tud. 
 
Kiss Ildikó: A vízzel bekötött ingatlan tulajdonosokra. 
 
Fodor Zsolt tervező: Ami vízhálózatra kiépített ingatlan, ennek a 92%-ának kell rákötnie. 
 
Fodor József: Eddig úgy voltak kiírva a pályázatok, hogy az összes ingatlan x%-a, tehát kötött 
volt a dolog, most ez nincs, nem kell mindenkinek rákötni. 
 
Szerna Csaba: Akinek csak kerti csap van, az is beletartozik? 
 
Molnár Attila: Nem löki ki a pályázat a hidroforos ellátottságot. 
 
Kiss Ildikó: Azt mondja a kiírás, hogy ott nem lehet, ahol nincs vezetékes ivóvíz.  
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Fodor Zsolt: Az engedélyezési eljárásnál az egészet engedélyeztetni kell, a megvalósulásnál 
nem kell. Olyan rész, ahol nem akarnak, nem tudnak rákötni, azt a település, utca részt ki 
lehet venni. Ezt a dolgot a település vezetőinek kell felvállalniuk. 
 
Molnár Attila: Ez közel 1,5 milliárd Ft-os projekt. 
 
Bende György: Szállítói finanszírozást enged? 
 
Kiss Ildikó: Igen. 
 
Bende György: A tervvel kapcsolatosan kérdezném, hogy mennyi volt a fajlagos költség a 
településekre? 
 
Fodor József: Nem hoztuk ezt el. 
 
Bende György: Alapvető dolog, hogy tükröt kapjunk, hogy miről beszélünk. Ebben a 
pillanatban nem látjuk az összegeket. Az ÉRV-től szeretném megtudni, döntéshozatal előtt, 
hogy hány családnak van díjhátraléka az érintett települések tekintetében. Hét Községben 197 
lakás van, két hónappal ezelőtti felmérés alapján ebből 130 nem igazán terhelhető. Milyen m3 
díjat számol fel az ÉRV.? 10 évvel ezelőtt indult ez a dolog, 10 év alatt a családok olyan 
helyzetbe kerültek, hogy ezt el sem tudják képzelni egy asztallal feljebb. 
 
Molnár Attila: Ez tulajdonképpen 22-es csapdája. Itt csak becsült számot lehet mondani, 
pontos számot csak akkor, amikor már ott jár a dolog ténylegesen. A díjak sem egyformák. 
Az is befolyásolja, hogy milyen üzemméretről van szó. Ezt így nem lehet megmondani. Az is 
számít, hogy üzleti terv keretében milyen iránymutató van. 
 
Kiss Ildikó: A kb. 1000 háztartást véve háztartásonként kb. 1 millió forint, plusz a telep, ez 
így kb. 1,5 milliárd forint. 
 
Bende György: Úgy emlékszem, hogy legutóbb 1,4 milliárd volt, amikor szó volt róla. Ezt 
aktualizálni kellene. Ezek most elvi dolgok, amiről beszélünk. Elvi kérdés, sürgős 
egyeztetésekre, felmérésekre van szükség. 
 
Kiss Ildikó: 500-600,-Ft bruttóval számolhatunk. 
 
Bende György: Ha így számolunk, akkor mintegy 10.000,-Ft havi kiadás-növekedés várható.  
 
Fodor József: Azzal is számolni kell, hogy mennyi lesz a talajterhelési díj, ahol van 
szennyvíz, de nem köt rá. Azért is fontos lenne ez, hogy a vízkincs ne rongálódjon tovább.  
85% támogatást adnak, már csak azért is, meg kellene valósuljon, hogy a víz jó minőségű 
maradjon. 
 
Bende György: Az Európai Bizottság három hónappal ezelőtt tárgyalt a legkisebb önrész 5%-
ra történő leviteléről. Várnám ezt a döntést. 5-10 évvel ezelőtt még nem így gondolkodtunk, 
meg kell nézni a valós lehetőségeket. Vannak kérdések, amit tisztázni kell. 
 
Hajdu Gábor: Az egész beruházás mintegy 1,5 milliárd forint körüli, a 85%-os 
támogatottságnál. 3, vagy 4 ezer forintot jelentene az LTP konstrukció keretében havonta a 
lakosoknak. A talajvíz nagyon nagy. Nagyon sok büntetés pénzt be lehetne szedni, és az sem 
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lenne nagyon népszerű, ha büntetnénk a szivattyúzókat. Ahol nem tudják vállalni ezt a 
mintegy 3-4 ezer forintos összeget, ott ne kössék be. Hozzánk például havonta, minimum 
egyszer jön a szippantós autó. A családomba van olyan, akinek az udvarán kifelé folyik a 
szikkasztó. Abban biztos vagyok, hogy akik a MÁV elhanyagolt szennyvíz hálózatára vannak 
rákötve, azok biztosan vállalják ezt, és bevezettetik a szennyvizet, rá fognak kötni. Meg kell 
nézni, fel kell mérni. Sajnos kevés a pénz. Az, nagyon fontos lenne, hogy az agglomerációba 
visszakerüljünk. Az erről szóló döntést javaslom a három testületnek. 
 
Bende György: A vízbázis agglomerációba a pályázathoz mindenképp vissza kell kerülni. 
 
Fodor Zsolt: A szennyvíz elvezetési program 2002-ben indult. Ezt kétévente felül kell 
vizsgálni. 2008-ban nem került rá sor, 2009-ben volt módosítás, akkor kikerült a három 
település belőle. Ide szeretnénk visszakerülni, ez a pályázat alap feltétele.  
 
Molnár Attila: Ezt a listát 2012-ban fogják felülvizsgálni, ide feltétlenül vissza kell kerülni. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette fel az elhangzottakat. Bánréve Község Képviselő-
testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
89/2011.(VIII.29.) sz. határozat: 
 
Tárgy: Szennyvízelvezetési agglomeráció 
 
Bánréve Község Önkormányzat Képviselő-testülete Serényfalva és Hét településekkel 
egyetértésben, Hét  központtal  kéri felvételét a szennyvízelvezetési agglomeráció jegyzékébe.  
 
A Környezetvédelmi és Vízügyi Igazgatóságnál való eljárásra felhatalmazza a Molnár Attilát 
az ÉRV Zrt. képviselőjét.  
 
Határidő: azonnal és folyamatos 
Felelős: polgármester 
 
Szerna Csaba, Serényfalva Község Polgármestere szavazásra tette az elhangzottakat. 
Serényfalva Község Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 
56/2011.(VIII.29.) sz. határozat: 
 
Tárgy:  Szennyvízelvezetési agglomeráció 
 
Serényfalva Község Önkormányzat Képviselő-testülete Serényfalva és Bánréve 
településekkel egyetértésben, Hét  központtal  kéri felvételét a szennyvízelvezetési 
agglomeráció jegyzékébe.  
 
A Környezetvédelmi és Vízügyi Igazgatóságnál való eljárásra felhatalmazza a Molnár Attilát 
az ÉRV Zrt. képviselőjét.  
 
Határidő: azonnal és folyamatos 
Felelős: polgármester 
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Bende György, Hét Község Polgármestere szavazásra tette az elhangzottakat. Hét Község 
Képviselő-testülete 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 
60/2011. (VIII.29.) sz. határozat: 
 
Tárgy: Szennyvízelvezetési agglomeráció 
 
Hét Község Önkormányzat Képviselő-testülete Serényfalva és Bánréve településekkel 
egyetértésben, Hét   kéri felvételét a szennyvízelvezetési agglomeráció jegyzékébe.  
 
A Környezetvédelmi és Vízügyi Igazgatóságnál való eljárásra felhatalmazza a Molnár Attilát 
az ÉRV Zrt. képviselőjét.  
 
Határidő: azonnal és folyamatos 
Felelős: polgármester 
 
 
 
Kiss Ildikó: Ha a kétfordulósra nyújtanak be pályázatot, akkor előre adnak támogatást. Egy 
adatlapot kell kitölteni. Igazolás kerül kiadásra. Ennek az ideje kb. 25-30 nap, amennyiben ez 
megvan, akkor kerül megkötésre a támogatói okirat, egy hónapon belül kapható a támogatás. 
Amennyiben rögtön a kivitelezésre, a második fordulóra kerül benyújtásra az anyag, hiszen a 
tervek már kompletten rendelkezésre állnak, három, hat hónapot vesz igénybe a bírálat. 
 
Molnár Attila: Ha egy fordulósra kerül benyújtásra a pályázat, akkor a társulást meg kell 
alakítani. Az is számít, hogy egy milliárdot meghalad a pályázat összköltsége. Nem az 
önkormányzaté a vagyon, hanem a társulásé.  
 
Bende György: Milyen lehetőség lenne az ÉRV részéről pénzügyi vonatkozásban a projekt 
támogatására. Milyen jogi eszköz áll ehhez rendelkezésre? Nézzük meg, hogy milyen 
lehetőségek vannak a hiányzó rész megszerzésére. 
 
Molnár Attila: Olyat semmiképp nem lehet csinálni, hogy a lakos azt érezze, hogy nincs 
benne semmi a részéről. Amikor a projekt indul, lehet tárgyalni erre irányuló lehetőségekről.  
 
Bende György: Hét Község tekintetében önkormányzati hitelről már nem lehet szó. 
 
Hajdu Gábor: Át kell nézni az anyagot, mert meg kell nézni, hogy kell-e az összes, hiszen a 
terv úgy készült, az már csökkenti a költségeket. 
 
Tamás Barnabás: A sorrendet meg kell tartani. Az agglomerációba való visszakerülés az első 
lépés. 80% rákötöttség az előírás. Jobb lenne az esély, amennyiben Sajópüspöki és Sajónémeti 
is csatlakozási szándékát fejezi ki. 2009. évben azért került elutasításra a pályázat, mert kicsik 
voltatok. Az ÉRV-t tekintve, tudni kell, hogy az egész országban átalakítás várható, nem 
biztos az sem, hogy ÉRV-nek fogják hívni. A legfontosabb most az agglomerációba való 
visszakerülés. Pontos felmérés legyen, hogy a 80%-os rákötési hajlandóság meglegyen. 
Minden költséget meg kell nézni. Nagyon oda kell figyelni. Nagyon odafigyelten kell 
dolgozni. Figyelembe kell venni, hogy amennyi előnyt hozhat valami, az hozhat annyi 
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hátrányt is, amennyiben arra kell az adót beszedni, hogy a pályázati pénz visszafizetésre 
kerüljön.  
 
Hajdu Gábor: Figyelembe kell venni, hogy 11 éve Fodoréknak semmit nem fizettünk, már 
ideje lenne. Az első fordulós pályázatból tervezőt fizetni lehet? 
 
Bende György: Mindenképp konkrét számadatokat kell hallanunk. A tisztánlátás nagyon 
fontos. 
 
Tamás Barnabás: Ha valaki vállalja a rákötést, abból nincs pénz, az az önkormányzatot 
terheli. Jól mondta Csaba. 
 
Hajdu Gábor: Az LTP-re is ugyanaz vonatkozik. 
 
Bende György: Aki LTP-vel már rendelkezik jelenleg, az már nem köthet másikat. 
Véleményem szerint a jelenleg felelősen gondolkozó emberek rendelkeznek lakáskasszával, 
akik megtehetik. 
 
Tamás Barnabás: Így igaz, ha van, másikat nem köthet, és csak az ingatlan tulajdonos köthet 
szerződést. 
 
Hajdu Gábor: Az első fontos lépés az agglomerációba való visszakerülés. 
 
Szerna Csaba: A visszakerülés és a lakosság körében pontos felmérés. Ez így olyan, mintha a 
záróvonalon előznénk. 10 éve foglalkoztunk ezzel, nem tudjuk, hogy 10 éve mit beszéltünk. 
Kérdés, hogy a lakosság ezt tudja-e vállalni. 
Bende György: A pályázatírót kérdezném, hogy volt-e a miénkhez hasonló nagyságrendű 
pályázó. Esetleg hasonló anyag adhat-e nekünk rálátást. 
 
Kiss Ildikó: 5 pályázat van, amit készítettünk. Tudunk ilyen, hasonló anyagot nézni. 
 
Hajdu Gábor: Az agglomerációba való visszakerülésről a határozat megszületett, amennyiben 
a felmerült kérdésekre választ kapunk, akkor lehet majd tisztán látni. Beruházási költség, ez 
az alapja a számolásnak. Milyen köbméter árak vannak. Az ÉRV részéről milyen lehetőség 
lenne a 15%-os önrészre. LTP milyen lehetőséget nyújthat? 
Indítvány, javaslat nem merült fel, Serényfalva és Hét Községek Képviselő-testületei 
elhagyták az üléstermet. 
 
Ezután Bánréve Község Képviselő-testülete folytatta az ülésezést. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrix   
     polgármester                    jegyző  
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Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 

  Tóth Csabáné       Tóth Tamás Gábor 
      képviselő                      képviselő 
 
 
Serényfalva Község részéről: 
 
 
  Szerna Csaba         
   polgármester         
  
 
                  
Hét Község részéről: 
 
 
 
 
Bende György        Henyecz Sándorné 
 polgármester                     körjegyző 
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
Nazareczki Istvánné                                Pál Jánosné 
        képviselő                                        képviselő 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2011. augusztus 29-én 15.15 órai kezdettel 
megtartott üléséről 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Elekes Péter,  
Labant Zoltán, 
Szimel Gábor, 

   Szűcs Józsefné, 
   Tóth Csabáné, 
   Tóth Tamás Gábor képviselők. 

  
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix jegyző, 
    Tamás Barnabás országgyűlési képviselő. 
 
Elekes Péter: Bejelentést szeretnék tenni napirend előtt. Bejelentem, hogy Bánréve 
Községben megalakult a FIDESZ Frakció. Örömmel teszem ezt a bejelentést Tamás Barnabás 
Országgyűlési Képviselő Úr jelenlétében. A Frakció tagjai Tóth Tamás, Tóth Csabáné, Labant 
Zoltán, Szűcs Józsefné és Elekes Péter. A vezető Elekes Péter. 
 
Hajdu Gábor: Gratulálok.  
 
Elekes Péter: Tudomásom szerint módosítani kell az SZMSZ-t, 8 napon belül írásban. 
 
 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, a 7 fő képviselőből 7 fő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Tóth 
Csabáné Képviselő Asszonyt és Tóth Tamás Gábor Képviselő Urat javasolta.  

 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi napirendet. 
 
Napirend:  
 
 1./ Lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról beszámoló 
 Előadó: polgármester 
 
 2./ Helyi kitüntetések adományozásáról rendelet megtárgyalása 
 Előadó: Humán Bizottság Elnöke 
 

3./ Rendelet a rendeletek előkészítésében való társadalmi részvétel szabályairól 
megtárgyalása 

 Előadó: jegyző 
 
 4./ Földterület értékesítése 
 Előadó: Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság Elnöke 
 
 5./ Alpolgármester választása (zárt ülés) 
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 Előadó: polgármester 
 6./ Alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása 
 Előadó: polgármester 
 
 7./ Bizottsági struktúra felülvizsgálata 
 Előadó: polgármester 
 
 8./ Indítványok, javaslatok 
 
1.napirendi pont: Lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról beszámoló 
 
Hajdu Gábor: Az anyag kiment, van-e kérdése valakinek. 
 
Tóth Tamás: Lehet, hogy beszéltünk erről a közösségi busz működésével kapcsolatosan, te 
elmondtad nekünk, hogy mit nyilatkoztak az ózdi társulásnál erről? 
 
Hajdu Gábor: A busszal kapcsolatosan annyi van, hogy a mi településünk átvállalta az 
üzemeltetést, az ózdi társulás nem tud támogatni minket. Mi úgy vállaltuk át, hogy 5 év múlva 
a miénk a tulajdon. Ez az alap helyzet. Erre nem kapunk normatívát, ami érthető, hiszen a 
busz tulajdonjoga a miénk. Át kell ezt gondolni jobban, ahhoz, hogy a gyerekeket itt tudjuk 
tartani, egy ilyen ÁMK-nk legyen, szükség van rá. Már a fele eltelt a vállalt időszaknak, ha 
visszaadnánk, akkor elveszítünk mindent. Fürjes Pál Polgármester Úrral is beszéltem erről. 
Támogatni nem tudnak minket, de úgy egyeztettünk, hogy nincs értelme ezt már most 
visszaadni, hiszen elvész a pénz és a tulajdonjog. A Polgármester Urakkal leültünk 
egyeztetésre. Polgármester Asszonyhoz igazodtunk, de ő így sem tudott eljönni az 
egyeztetésre. A lényeg, hogy a gyerekeket itt tudjuk tartani, ehhez szükségünk van a buszra. 
Borsodbóta településnek 40 milliós mínusza van, 150-160 gyerekkel. Amíg nekünk ez a 
jelentős gyereklétszámunk megvan, addig ki lehet ezt gazdálkodni, ki is kell tudni. A téli 
gumin majd el kell gondolkodni, azt gond lesz, de megoldást kell találni, keresni rá. Ebben az 
irányban kell maradni. Sok gyerek kell, hogy járjon az intézményünkbe, a busz jó lehetőség, 
hogy a gyerekek itt maradjanak, úgy nyilatkoztak Polgármester Urak, amíg ez a szolgáltatás 
így megvan, addig az ő gyerekeik maradnak. 
 
Tóth Tamás: Konkrétan mit mondtál? Azt, hogy a költségvetés kevés? 
 
Hajdu Gábor: Igen, kértem, hogy támogassanak valamennyivel. Nem tudnak támogatni, nincs 
rá pénz. 
 
Tóth Tamás: Tudsz-e róla, hogy itt a környékben van másik ilyen busz? 
 
Hajdu Gábor: Ózdon van egy ilyen busz, ami ezzel foglalkozik és a mozgó könyvtár. Nincs 
ilyen konkrétan, mint nálunk. Vállalkozóval szállíttatnak, arra kapják a normatívát, de a 
vállalkozó olyan pénzeket kér, hogy nem jönnek ki a normatívából. 
 
Tamás Barnabás: Államtitkár Úr hívott reggel a veszélyes hulladék ügyében. Hol tart ez a 
dolog, látom az anyagban, itt szerepel ez a 88/2011. Képviselő-testületi határozat.  
 
Hajdu Gábor: 12-én lesz a bontás. 
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Tamás Barnabás: Baj van, kapjátok össze magatokat. 12-e a határideje hogy beadjátok az 
önhikire. 
Hajdu Gábor: Eddig a 6/2-ről volt szó. 
 
Tamás Barnabás: Azért szólunk, mert az önhikiben most van pénz. 
 
Hajdu Gábor: Úgy került megjelentetésre, itt a bontás 12-én lesz. 
 
Tamás Barnabás: Több a pénz az önhikiben, ezt jelezte Államtitkár Úr is nekem reggel. 
Ennek a dolognak haladni kellene.  
Ha 12-ig egy ilyen számlád lenne, rögtön be lehetne nyújtani, ott most van pénz.  
 
Tóthné Mustos Beatrix: Önhikire nem tudunk pályázni, nincs már csak a 6/2-es. 
 
Tamás Barnabás: Így lehetséges, hogy nem enged be a rendszer. Nem tudom, hogy miért 
húzódott el ez a dolog ennyire. Meg kellene oldani. Ez a ti feladatotok. Miért voltak 
érvénytelenek az ajánlatok? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Az első kiírásnál jeleztek a jelentkezők, javítani kellett az ajánlati 
felhívást. Kérdés volt. Ez megtörtént.  
 
Tamás Barnabás: Hány cég jelentkezett? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Egy, hiánypótoltatni kellett, amire nem érkezett válasz. 
 
Tamás Barnabás: Egy bosszant, ennek a közbeszerzésnek az elhúzása. Aki ezt csinálta, ide 
nem szabad többet engedni, ez biztos. Ki fizeti a révészt? Az, aki elszúrta? 
 
Hajdu Gábor: Senki nem szúrta el. Ettől ez a dolog bonyolultabb. 
 
Tamás Barnabás: Nem értem, hogy mi a baj. A bánrévei vezetés tunyaságának lehet 
tulajdonítani egyedül. 
 
Hajdu Gábor: Ezt én visszautasítom. 
 
Tamás Barnabás: A közbeszerzés nem lett elvégezve. Kérek mindenkit, hogy minden esetben 
Bánréve Község érdekei legyenek szem előtt. Én mindent megteszek azért, hogy a pala 
elkerüljön innen, törvényes keretek között, de ehhez kell, hogy papírt kapjatok. 
 
Hajdu Gábor: 12-én bontás, akkor már van kivitelező. 100%, hogy a szerződés megköttetik, 
szeptember hónapban, legkésőbb október elejéig el van hordva a pala.  
 
Tamás Barnabás: Államtitkár Úrral beszéltél, hogy a 6/2-be adod be? 
 
Hajdu Gábor: Igen, ott van lehetőség, mert mi nem vagyunk önhikisek. 
 
Tóth Tamás: Tavaly miben pályáztunk rá? 
 
Hajdu Gábor: Az a 6/3-s volt. 
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Elekes Péter: Nem lehetne hamarabb megoldani a bontást? 
 
Hajdu Gábor: Nem, ez így jelent meg.   
 
Tamás Barnabás: Az értesítőben ez így jelent meg, akkor nem lehet hamarabb. 
Államtitkár Úr mindig rákérdez, hogy mi van az ügyben, most is beszéltünk, olyan legyen a 
kiválasztott, aki el is viszi, ha nem megfelelő valaki egy feladatra, akkor el kell zavarni.  
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
szóló beszámolót és az elhangzottakat. Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
 
90/2011.(VIII.29.) sz. határozat: 
 
Tárgy:  Lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról beszámoló 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámolót elfogadta. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
2. napirendi pont: Helyi kitüntetések adományozásáról rendelet megtárgyalása 
 
Hajdu Gábor: Megkérem a Humán Bizottság Elnökét, ismertesse a bizottság javaslatát. 
 
Tóth Csabáné: A Humán Bizottság az ülést megelőzően tárgyalta a napirendi pontot. 
Ismertette a rendelet tervezetet, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Ez, a bizottság javaslata szerinti anyag került az ülés elején 
kiosztásra. 
 
Tóth Csabáné: Javaslom a kiosztott anyag szerint a rendeletet elfogadni. 
 
Szimel Gábor: Már a bizottsági ülésen is jeleztem, hogy a 2. paragrafus 3. ponttal nem értek 
egyet, diszkriminációnak tartom. A kitüntetéssel járó összeget is kevésnek tartom, a 
minimálbér 1,5 szeresét javaslom. 
 
Tamás Barnabás: Díszpolgári cím nem évente kerül adományozásra. 
 
Tóth Tamás: Feltételesen van, adományozható.  
 
Tamás Barnabás: Nem értem azt a részét, hogy hivatalban lévő polgármester nem kaphat, 
kivéve, ha 65 év feletti és 3 ciklusban volt. Ezt magyarázzátok már meg. 
 
Tóth Tamás: Azt jelentené, hogy hivatalban lévő polgármester ne kapjon, ezt én javasoltam, 
önmagát nem tudja senki beterjeszteni, hiszen az, véleményem szerint,  nem lenne elegáns. 
Ne fikázzál engem Polgármester Úr. 
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Tamás Barnabás: A 65 év benne van, nem tennék bele életkort.  
A polgármesterre vonatkozik ez akkor, a hivatali dolgozókra nem, így rendben van. A hivatali 
dolgozó kaphasson. 
 
Hajdu Gábor: Nem fikázlak. 
 
Tóth Tamás: Visszautasítom a viselkedésedet, semmit nem tettem, hogy így viselkedj. 
 
Hajdu Gábor: Ha úgy érintett téged, akkor elnézést kérek. 
Én diszkriminációnak tartom, ha a polgármester és a képviselő kimarad belőle. A lehetőség 
fenn kell, hogy álljon, ha felmerül ilyen, akkor úgyis a testület dönt. Semmiképp nem tenném 
bele ezt így, ez engem sért, inkább meg se alkossuk a rendeletet. A 70.000,-Ft-ot keveslem, 
így ezzel senkit nem szabad megsérteni, akkor inkább ne is adjunk pénzt. Én a minimálbér 
kétszeresét javaslom pénzben. Meg kell gondolni, nem szórni kell ezt a címet, kevesen 
kapják, ezzel nem dobálózunk. A május 31-i dátumot a javaslattételre április hónap végére 
tenném. Idő kell, a plakett legyártásához, a döntéshozatalhoz. Szerintem már április hónapban 
jó lenne tudni a jelölteket, akkor májusban döntést lehet hozni, így nyár előtt le lehetne 
gyártatni a plakettet. Senkit nem zárnék ki ebből, az esélyegyenlőségnek meg kell lenni. Ha 
bárki bejön, hogy Mariannt szeretné javasolni, megteheti javaslatát, majd a testület tárgyalja. 
Ez véleményem szerint csúnya dolog, nem méltó. 
 
Tamás Barnabás: Ez ésszerű javaslat. Hány díszpolgára van Bánrévének? Putnok városban 
például az elmúlt 100 évben 3 lett kiadva. Ketten még élnek, sajnos egy fő már nem él. A 
díszpolgári címnek nem a pénz a mondanivalója. Másfél, vagy kétszerese nálunk is a 
minimálbérnek. Nálunk például Szent István kardjának a másolatát kapják. Valamilyen 
történelmi tárgyhoz kell kötni a tárgyjutalmat, vagy a plakett is lehet. Nem a pénz számít. 
Amikor mi bevezettük, a környező településekről, városokból anyagot bekértünk, hogy 
körültekintően tudjuk megalkotni. Úgysem tudod úgy megalkotni, hogy hiba nem legyen 
benne. Kazincbarcikán, Tiszaújvárosban, Dunaújvárosban például, amikor átutazó volt egy 
magasabb beosztású személyiség, azonnal adományoztak neki egy díszpolgári címet. Ez nem 
erről szól. Ezt 5, 6, vagy 10 évente kiérdemli valaki. 
 
Hajdu Gábor: Kapott a Zsuzsa anyukája. 
 
Tóth Csabáné: Nem igaz, ő nem díszpolgári címet kapott. 
 
Hajdu Gábor: Annak az elődjét. 
 
Tamás Barnabás: Aki díszpolgári címet kap, kapjon egy történelmi jellegű tárgyi jutalmat, el 
fog törpülni mellette a pénz. Legyen például a minimálbér egyszerese és a másik fele a 
tárgyjutalom. 
 
Tóth Csabáné: Most készült el az a plakett, amely a falunapon is adományozásra került. A 
dobozon ott a Bánréve címer. Úgy gondolom, hogy ez megfelelő lenne tárgyjutalomnak, nem 
az számít, hogy mennyi pénzt kapott, hanem, hogy a falu előtt kiemelték.  
 
Tamás Barnabás: Amit a bánrévei falunapon kaptam plakettet, a vitrinemben az van elől.  
Rengeteget számít, ha tárgyi emlékhez fűződik. A kitüntető cím adományozása nagyon 
fontos, az, hogy a település történelmébe benne lesz. Jobban lehet motiválni az embereket. 
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Hajdu Gábor: Az a javaslatom, hogy az a 3. pont kerüljön ki belőle. Nem szeretnék 
diszkriminálni. Javaslom, hogy a minimálbér kétszerese legyen a pénz, és április hónap 
legyen a javaslattétel ideje. 
 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 5 igen, 2 ellen szavazattal megalkotta  
 
 

Bánréve Község Önkormányzata 
Képviselő-testülete 
10/2011.(VIII.30.) 

önkormányzati rendelete 
                                           helyi  kitüntetések  adományozásáról 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az helyi önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV. törvény 1. § (6) bekezdésének a) pontjában és a Magyar Köztársaság 
kitüntetéseiről szóló 1991. évi XXXI. törvény 7. § (1) bekezdés c) pontjában kapott 
felhatalmazás alapján helyi kitüntetések adományozásáról a következőket rendeli el: 
 
 

I. fejezet 
Adományozható kitüntetések 

 
1. § 

 
Bánréve  Község Önkormányzatának Képviselő-testülete azon természetes személyek 
elismerésére, akik a település közéletében, közigazgatásában,   a helyi társadalmi, gazdasági, 
közoktatási, közművelődési, kulturális, vallási  életben, valamint egészségügyi és szociális 
ellátásban  a település és annak lakossága javára kiemelkedő és sikeres tevékenységet 
folytattak és ezzel nagymértékben hozzájárultak a község fejlődéséhez, jó hírnevének 
öregbítéséhez  az alábbi kitüntető díjakat alapítja: 

a) Bánréve Község Díszpolgára kitűntető cím, 
b) Bánréve  Községért kitüntető díj. 

 
II. fejezet 

A kitüntetések adományozásának szabályai 
 

2. §. 
 

(1) Bánréve Község Díszpolgára kitűntető cím  adományozható annak a köztiszteletben 
álló személynek, aki az 1. §-ban meghatározott területek bármelyikén több éven át végzett 
kiemelkedő  

a) magas szintű áldozatos munkát, ezzel ismertté vált, 
b) tevékenységével elősegítette községünk fejlődését,  
c) a lakosság érdekének szolgálatában kimagasló, elismerésre méltó munkát, 
d) példamutató emberi, közösségformáló magatartást tanúsított, mellyel 

példaképül szolgál a felnövekvő nemzedék számára, 
e) a település közbiztonsága érdekében hosszú időn keresztül lelkiismeretes, 

kiemelkedő és eredményes munkát.  
      (2) Bánréve Községért kitűntető díj adományozható annak a személynek akik az 1.§-ban     
      meghatározott területek bármelyikén elismerésre méltó szakmai munkát végzett. 
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       (3)  Hivatalban lévő helyi önkormányzati képviselő és polgármester kitüntető címre    
       nem jelölhető, kivéve,ha az illető személy betöltötte a 65. életévét, és ezt megelőzően     
        legalább három cikluson keresztül helyi önkormányzati képviselő volt.  
       (4) Bánréve Község Díszpolgára kitüntető cím magyar és külföldi polgároknak   
       (elhalt személyeknek poszthumusz) adományozható. 

 
3.§ 

(1) Évente adományozható 
      a) egy Bánréve Díszpolgára kitüntető cím, 
      b) három Bánréve Községért kitüntető díj. 
(2) A kitüntetéseket a Képviselő-testület adományozza, és a polgármester adja át. 
(3) Adományozására minden évben falunap, vagy augusztus 20. napján, illetve a település   
     számára fontos, jelentős esemény megünneplése során kerül sor. 
(4) A kitüntetések  adományozásáról díszes kivitelű oklevelet vagy emlékplakettet kell   
     kiállítani.  
 
(5) A díszoklevél vagy emlékplakett  mellé a kitüntetettnek jutalom adományozandó az    
      alábbiak szerint: 
     a) Bánréve Község Díszpolgára részére a mindenkori minimálbér összegével megegyező    
         pénzjutalom  
     b) Bánréve Községért kitüntető díj részére  a mindenkori minimálbér összegének feléig     
         terjedő tárgyjutalom. 
 

4. § 
 
A  kitüntetéssel kitüntetett személy a község lakosságának tiszteletét és megbecsülését élvezi, 
ez alapján  az önkormányzat által rendezett hivatalos ünnepségekre meghívót kap. Bánréve 
Díszpolgára kitűntető címet viselő személyt  elhalálozásakor  ingyenes sírhely illeti meg. 
  

5.§ 
 
 (1) A kitüntetések adományozására minden év május 31. napjáig írásbeli indoklással ellátott 
javaslatot tehetnek: 
 a) a polgármester 

b) a települési képviselők 
c) az önkormányzat képviselő-testületének  bizottságai 
d) köztartozással nem rendelkező helyi társadalmi szervezetek, egyesületek, 
e) a már ezzel a címmel kitüntetettek. 

(2) A beérkező javaslatokat a polgármester terjeszti a Képviselő-testület elé. 
(3) A kitüntetés odaítéléséről a Képviselő-testület dönt. 
 

6.§ 
 

(1) A kitüntetett érdemtelenné válása esetén a kitüntetés visszavonható.  
(2) A visszavonásra javaslatot tehetnek a 4.§ (1) bekezdésében felsoroltak. 
(3) A visszavonásról a Képviselő-testület dönt.  
 

III. fejezet 
Záró rendelkezések 
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7. § 
 

A rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba. 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József                                                   Tóthné Mustos Beatrix   
      polgármester                         jegyző 

 
 

3.napirendi pont: Rendelet a rendeletek előkészítésében való társadalmi részvétel szabályairól 
megtárgyalása 
 
Hajdu Gábor: Anyagban kiküldésre került a javaslat, kérem Jegyző Asszonyt, tegye meg 
kiegészítését. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Az önkormányzati törvény módosítása bővítette ki a Képviselő-
testület feladatkörét. Feladatkört adott nem hatáskört. Kötelezően írja elő, hogy a helyi 
önkormányzatoknak rendeletben kell szabályozniuk a helyi jogszabályok előkészítése során 
alkalmazandó társadalmi részvétel szabályait. Ismertette a meghívó mellékleteként kiküldött 
anyagot, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Tóth Tamás: Kérdésem lenne, az első paragrafus 2. ponttal kapcsolatosan. Kérdezném a 
jegyzőt, hogy mi a véleményed erről. Nehezítené ez a hivatal munkáját? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Szem előtt tartottam a törvény előírásait. A költségvetés előkészítése 
egy bonyolult, hosszadalmas folyamat, közös testületi döntés eredménye, függvénye. Több 
önkormányzat anyagát megtekintettem, ez egy tervezet. 
 
Tóth Tamás: Véleményem szerint a költségvetés inkább lehetne, az adót viszont nem tenném 
bele. Megválasztásra került egy testület négy évre, döntsön az adóügyekben. Én a helyi 
adókat tenném inkább bele kivételnek. A költségvetéssel kapcsolatosan konkrét javaslat 
érkezhet, a nyilvánosságot bővítené, persze tudom, hogy most is nyilvánosak az ülések. 
 
Hajdu Gábor: Minden év január hónapban közmeghallgatással egybekötött falugyűlésre kerül 
sor. Ott a polgármester részletesen beszámol a testület munkájáról, az elmúlt évi 
tevékenységről, a költségvetés végrehajtásáról. Aztán elhangzanak az elkövetkezendő évre 
vonatkozó tervek, elképzelések. Mindenki meghívásra kerül, ez egy nagyon széleskörű 
tájékoztatás. Ténylegesen beszélni kell a dolgokról, legyen ott mindenki. Ezt a 
rendelettervezetet így elégségesnek tartom. 
 
Tóth Tamás: Ennek határideje van? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: A Kormányhivatal kérte, hogy augusztus hónapban sorra kerülő 
ülésen terjesszük a Képviselő-testületek elé és kerüljön tárgyalásra. A beterjesztési 
kötelezettségnek eleget tettünk.  
 
Tamás Barnabás: A testületi ülések televízióban történő közvetítését megfontolás tárgyává 
tenném.  
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Tóth Tamás: Ezzel kapcsolatosan Elekes Péternek is lesz egy javaslata. 
 
Tamás Barnabás: Ezt tartom a legfontosabbnak, akkor rögtön megjelenik. A portálon csak egy 
bizonyos réteg olvassa.  
 
Tóth Tamás: Javaslom, hogy ne ma döntsünk, napoljuk el ennek a megtárgyalását és 
elfogadását a következő ülésre. Beszéljünk még erről. 
 
Hajdu Gábor: Melyik részével van gondod? 
 
Tóth Tamás: Nem tudtam felkészülni ebből a napirendből megfelelően. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Időben ki lett küldve anyagban, nem értem, ha egy képviselő nem tud 
felkészülni miért nem zárjátok ki a szavazásból, miért kell 4 embernek támogatni ugyanazt. 
 
Tóth Tamás: Nem tudtam megfelelően áttanulmányozni, ez az én hibám. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az előterjesztést és az elhangzottakat. Képviselő-
testület 5 igen, 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
91/2011.(VIII.29.) sz. határozat: 
 
Tárgy:Rendelet a rendeletek előkészítésében való társadalmi részvétel szabályairól 
megtárgyalása 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a rendeletek előkészítésében való 
társadalmi részvétel szabályairól szóló rendelet tervezet megtárgyalását és a döntéshozatalt 
elnapolja a következő ülésére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
4. napirendi pont: Földterület értékesítése 
 
Hajdu Gábor: Ebből fel tudott készülni Képviselő Úr? 
 
Tóth Tamás: Igen, fel. Július 14-én tárgyalta bizottságunk a földterületek ügyét, két határozat 
született. Ismertette a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság határozatait, mely a jegyzőkönyv 
mellékletét képezik. Érkezett egy terület vételi ajánlat, abban az esetben érintett voltam, 
kizárásomat kértem a szavazásból. Ehhez lenne képviselőként javaslatom. Mivel a vételi 
szándékot bejelentő cég résztulajdonosa vagyok, így javaslom, hogy az azon az ülésen Jegyző 
Asszony által elmondott módon, hirdetmény útján kerüljön meghirdetésre a terület. 
Amennyiben lesz más ajánlattevő, úgy licit útján kerüljön eladásra. Így lenne elegáns. Kérem, 
hogy a testület így szavazza meg. 
 
Elekes Péter: A pénzügyi bizottság ülésén én javasoltam azt, amit a bizottságunk elfogadott. 
Amennyiben Tamás így gondolja, tiszteletben tartom az ő döntését. 
 
Tóth Tamás: Főleg úgy, hogy ezzel lehet, hogy több bevételhez jut az önkormányzat. 
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Elekes Péter: Javaslatom megtételekor az volt a fő szempont számomra, hogy évek óta nincs 
rendben tartva az a terület, ezért is mondtam, hogy rendben tartási kötelezettség mellett 
értékesítsük, ajánlat tevőnek. 
 
Szimel Gábor: Az árokkal mi lesz? 
 
Hajdu Gábor: 10-10 méter az önkormányzaté, van terület. Az lenne a javaslatom, hogy mivel 
nem tudjuk, hogy melyik terület hol van, így ne adjunk el semmit. Bérbeadásra hirdessük 
meg. Amennyiben nem lesz jelentkező a bérlésre, úgy hívjuk fel a civileket, tartsák rendben. 
Ne adjunk el semmit. Bérleménynek hirdessük meg. Néhányan próbálunk, én is próbálkozom, 
hogy önkéntes alapon, civilek bevonásával, vagyunk így néhányan, tartsuk rendben azokat a 
területeket. A parlagfű nagy gondokat okoz. Én jegyző Asszonyra rábíztam, hogy ahol 
belterületen akár egy szál parlagfű is van, az kapjon büntetést. Semmit nem javaslok eladni, 
bérbe adással próbálkozzunk. 
A Tamás cége kér egy területet megvásárlásra, ez is aggályos véleményem szerint. Ha a 
polgármester díszpolgári címre történő jelölése aggályos, akkor az is aggályos, ha az 
önkormányzati vagyont képviselők ki akarják maguknak vásárolni. Rosszul venné ki magát. 
Legyünk következetesek, és ez vonatkozik mindenkire. 
 
Tóth Csabáné: Ez így elég rossz, mert már másfél hónappal ezelőtt volt az ülés. Alaposan 
megnéztük, átnéztünk, átbeszéltünk mindent. Ami vételre van benne, a határozatban, azok 
mind olyan területek, amely pici rész, sarok rész, azt önállóan senki nem fogja megvenni, 
azért vetettük így fel, hogy ha a szomszéd, az ott lakók meg akarnál venni, akkor nekik jó 
lehetne. Ha bánrévei vállalkozó hasznosítani kíván egy területet, akkor annak örülni kell, 
hiszen nem az önkormányzatnak van vele gondja. 
 
Tóth Tamás: Máshol ennyi idő alatt építési engedélyt adnak. 
 
Tamás Barnabás: Korábban történt-e önkormányzati vagyon eladás? 
 
Hajdu Gábor: Igen, a Péter részére is. 
 
Tamás Barnabás: Önkormányzati vagyont eladni mindenképp úgy lehet, ha licitálásra kerül 
sor.  
 
Elekes Péter: Senkit nem lehet kizárni a lehetőség elől. 
 
Hajdu Gábor: Mégis rosszul veszi ki magát. 
 
Tóth Csabáné: Bárki megveheti a faluból. 
 
Tamás Barnabás: Forgalomképes ez a vagyon? Vannak-e elképzelések, fejlesztésre szánt 
ingatlan-e? 
 
Tóth Csabáné: Javaslom a pénzügyi bizottság javaslatát elfogadásra azzal a változtatással, 
hogy kerüljön meghirdetésre, licitre a földterület. 
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Tóth Tamás: Te mondtad a korábbi ülésen, hogy el kell adni a földterülteket, mindent, nem 
értem a logikát, hogy most ezt mondod Polgármester Úr. Ezért ülésezett a bizottság, mert ezt 
te javasoltad. Szimel Gáborral is beszéltem az ügyben. Te mész most szembe a két hónappal 
ezelőtti véleményeddel. 
 
Hajdu Gábor: Ez is aggályos lesz. 
 
Tóth Csabáné: Ezért is lenne jó a helyi televízió, tényleg kell a nyilvánosság. 
 
Hajdu Gábor: Most azt mondom, hogy ne adjunk el semmit, képviselőnek főleg nem. 
 
Elekes Péter: Érdekes ez a dolog, és aggályos is. Amikor valaki ingyen önkormányzati 
tulajdont használ az nem gond, amikor viszont képviselő megvenni kívánja az már aggályos. 
 
Hajdu Gábor: Bérelhető, akkor az nem lesz aggályos. 
 
Elekes Péter: Kérdésem lenne, hogy az önkormányzatnak mi a szándéka a Csorba-féle 
ingatlannal? 
 
Hajdu Gábor: Semmi, ha életveszélyes lesz, akkor megszüntetjük a bérletet és elbontjuk az 
ingatlant. Mehetnek, amerre látnak, azt bántam meg, hogy a hegyoldalról lehoztuk őket. 
Neked ez jó, mert meg tudtad szerezni. 
 
Tóth Csabáné: Jó lenne a személyes sérelmeket félretenni és döntést hozni. 
 
Hajdu Gábor: Az a javaslatom, hogy minden bérletre kerüljön meghirdetésre, nem eladásra. 
 
Tóth Tamás: Érintett vagyok, az én ajánlatommal kapcsolatosan nem kívánok szavazni. 
Kérem, zárjon ki a testület. 
 
Tamás Barnabás: Nem kell kizárni, ha lemondtál a szavazati jogodról. 
 
Tóth Csabáné: Javaslom a pénzügyi bizottság javaslatát elfogadni azzal a változtatással, hogy 
kerüljenek licitre, meghirdetésre a területek.  
 
Tóthné Mustos Beatrix: Milyen határidővel jelenjen meg? 
 
Tóth Tamás: Hát, mikor tudjátok hirdetőre kitenni.  
 
Hajdu Gábor: A licit szempontjait mondjátok el. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Más a belterületi ingatlanra és más a külterületire. Ezt a pénzügyi 
bizottsági ülésen megbeszéltük. A külterületire hirdetőre történő kitétel után vételi ajánlatot 
tesznek, az 15 napig plusz hirdetésre kerül a Magyarország.hu-n is, belterületnél meg kell 
hirdetni, hogy milyen m2 áron, ez csak a hirdetőn és a portálon jelenik meg. 
 
Tóth Csabáné: Az önkormányzati portál és a hirdető jó lesz. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: A 15 napos határidő után a pénzügyi bizottság javaslatot tesz majd a 
testületnek a legkedvezőbbről, aztán a testület dönt. 

Create PDF files without this message by purchasing novaPDF printer (http://www.novapdf.com)

http://www.novapdf.com
http://www.novapdf.com


 20 

Hajdu Gábor: A licitnek milyen legyen a mértéke? 
 
Tamás Barnabás: Ezt jól gondoljátok meg. Ha az első nem köt szerződést, akkor újra hirdetni 
kell, mert akkor előfordulhat, hogy összebeszélnek. Le kell tenni egy bizonyos összeget a 
licithez, azt ha eláll elbukja.  
 
Elekes Péter: 250,-Ft/m2 áron, 10% legyen a bánatpénz.  
 
Tamás Barnabás: Az egyéni dolgokat kérem, hogy tegyétek félre. Nem kell megsértődni. 
Testületi ülés van. Ha én így viselkednék egy testületi ülésen Gabi, lehet, hogy már nem 
lennék ott Polgármester. 
 
Hajdu Gábor: Egy kicsit lehet, hogy ki-karikaturizáltam a dolgot.  
 
Tóth Csabáné: A bizottság tárgyalja a dolgot. 
 
Hajdu Gábor: A licitről beszélek. 
 
Tóth Tamás: Egyszerű, a Jegyző Asszony elkészíti a jogszabályok szerint az anyagot, aztán 
elfogadjuk, ha az a törvényességnek megfelel. 
 
Hajdu Gábor: Tamás Barnabás országgyűlési képviselő Úr azt mondta, hogy ne lehessen 
huncutkodni a licitálásnál. 
 
Tóth Csabáné: Mennyivel nő, mennyivel emelkedik a licit? 
 
Tóth Tamás: 10.000,-Ft-tal. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Ha m2 árban határozzuk meg az árat,  akkor az emelkedést is abban 
kell meghatározni. 
 
Elekes Péter: Úgy sok, a m2 ár 10,-Ft-tal. 
 
Tamás Barnabás: Ne 10,-Ft legyen, az kevés, a 10%-ot érje el.  
 
Tóthné Mustos Beatrix: Nem értem, hogy a 3 napirendi pontot miért nem fogadta el a testület. 
 
Tamás Barnabás: Nem nem fogadták el, levették napirendről.  
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
92/2011.(VIII.29.) sz. határozat: 
 
Tárgy:  Földterületek értékesítése 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülte az alábbi ingatlanokat hirdeti meg 
eladásra, bérbeadásra az alábbi feltételekkel:  
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Eladásra meghirdeti: 
-  a 77, a 024/9, a 235/23 és a 268 Hrsz-ú belterületi beépítetlen területek, 
-  a  175/10 Hrsz-ú beépítetlen terület megnevezésű, házhely esetében 4 év beépítési 
kötelezettséggel 
- Bánréve Kossuth L. utca 1.szám alatti 575/12 hrsz  folyamatos rendbentartási kötelezettség 
mellett 
 
Az értékesítésre licit alapján kerülhet sor, 250 Ft/m2 induló áron, a licit minimum 25.-Ft/m2 
árral emelkedhet, minden licitálónak 10% bánatpénzt kell fizetnie. Szerződés csak a 
legmagasabb árat ajánlóval köthető, ha visszalép újabb licitre kerül sor.  
 
Bérletre meghirdeni:  
- a 038/2, 038/4, 040/10, 042/28, 059/27, 059/28, 079/14, 079/16 Hrsz-ú külterületek szántók 
 
Felhatalmazza a jegyzőt a hirdetmény elkészítésére. 
 
Határidő: azonnal és folyamatos 
Felelős: jegyző  
 
 
Tamás Barnabás Országgyűlési Képviselő Úr távozott az ülésről. 
 
Ezután a Képviselő-testület zárt ülést tartott, majd ismét nyílt üléssel folytatta munkáját. 
 
 
6. napirendi pont: Alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása 
 
Hajdu Gábor: A 6. napirendi pont oka-fogyott, így nem kell tárgyaljunk róla. 
 
7. napirendi pont: Bizottsági struktúra felülvizsgálata 
 
Hajdu Gábor: Így ez a napirendi pont is oka-fogyott. 
 
Tóth Tamás: Javaslatom lenne a bizottsági struktúra felülvizsgálatára. 
Tóth Csabáné két bizottságban is tag, ez jelentős többletmunkát jelent neki. Javaslatom szerint 
Tóth Csabáné a pénzügyi bizottsági tagságát visszaadja és helyette Labant Zoltán lesz a 
pénzügyi bizottság tagja. 
 
Szimel Gábor: Ezúton lemondok a Humán Bizottsági tagságomról. 
 
Tóth Tamás: Ezzel nem tudunk mit csinálni. Gabi, te ettől sokkal felelősségteljesebb ember 
vagy. 
 
Tóth Tamás: Így, ennek függvényében visszavonom az előző javaslatomat és az alábbi új 
javaslatot teszem. 
Javaslom, hogy a pénzügyi bizottság elnöke marad Tóth Tamás Gábor, tagjai Elekes Péter és 
Labant Zoltán képviselő Urak. A Humán Bizottság elnöke marad Tóth Csabáné, tagjai Szűcs 
Józsefné és Tóth Tamás Gábor.  
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Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette ez elhangzottakat. Képviselő-testület 7 igen  
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
95/2011.(VIII.29.) sz. határozat: 
 
Tárgy:  Bizottsági struktúra felülvizsgálata 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 
tagjai: Tóth Tamás Gábor elnök, Labant Zoltán tag, Elekes Péter tag. 
Humán Bizottsága tagjai: Tóth Csabáné elnök, Szűcs Józsefné tag, Tóth Tamás Gábor tag. 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 
 
8. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
Hajdu Gábor: Egy bejelentést szeretnék tenni. Kruppa Gabriella gazdálkodási főelőadó 
elmegy a hivatalunktól október 01-jével. Az állás pályázat kiírásra került, be fogjuk tölteni az 
álláshelyet, persze, hogy milyen módon, az még a jövőtől függ. Először mindenképpen 
próbaidős lesz a felvételt nyert. A munkát el kell végezni. 
 
Tóth Tamás: A temetőben egy korábbi évi, nem aktuális rendelet van kifüggesztve, ezt 
észrevételezni szeretném. Utána néztem, van újabb, kérném az aktuálisat kifüggeszteni. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Kicseréljük, és egyidejűleg ki fogjuk függeszteni az aktuálisat. 
 
a./ Művelődésszervező kérelme 
Hajdu Gábor: Kujbus Mariann művelődésszervező kérelmet nyújtott be, miszerint 8 órás 
alkalmazást szeretne kérni. Én mondtam neki, hogy nem támogatom. Nincs rá pénz. Ami 
miatt, amit kér, annak nincs köze a munkaköréhez. Ezeket a feladatokat önkéntesen végzi. 
Művelődésszervező, régen is volt ilyen, ettől ÁMK az ÁMK, de már ez is döcög. Mariann 
ellátja a községi könyvtárat 2 órában, az iskolai könyvtárat, ami az iskolához tartozó feladat. 
Önkormányzati rendezvény, ami a feladatát képezi, évente kettő, a falunap és az idősek estje. 
Az iskolai ünnepségek, állami ünnepek, az iskolai szervezés. Az ÁMK-nál létszámcsökkentés 
volt, kevés a pénz, erre a feladatra végképp nincs. Vajon hol fognak szabálytalanságot találni 
abban, hogy létszámot csökkentettünk és most óraszámot növelünk. Tóth Tamás majd 
megkérdezi, hogy honnan volt ár fedezet. Ha a hitel terhére, mert csak úgy lehetne, akkor 
hogyan terjeszthettem ide. Mi indokolta, A pályázatok istápolása, amit végez is, elszámolható 
költségek a pályázatok keretében. Én nagyon kedvelem Mariannt, tudom, hogy meg is 
érdemelné, de mondtam neki, hogy én nem fogom támogatni, a testület dönt róla. Tényleg van 
dolga, erdei iskolát csinál, nagyon megérdemelné. Én következetes vagyok, ezt fogom 
mondani az óvodai létszámcsökkentés esetében is. Kérek mindenkit, hogy azzal próbáljon 
foglalkozni, hogy hogyan lehet a kiadásokat csökkenteni. A következetességet mindig tartsuk 
szem előtt. Jó példával kell elöl járnunk. Én nem támogatom. Erre a feladatra 8 órát nem 
tudok megmagyarázni. Fürjes Pállal beszélgettem busz ügyben, akkor rákérdeztem, hogy tud-
e valamit, tájékoztatták-e őket. Azt mondta, hogy semmit nem tud mondani. Azt sem lehet 
tudni, hogy a mozgó könyvtár lesz-e, hogy lesz, lehet, hogy itt nem is lesz könyvtáros, mert 
annak keretében látják el majd a feladatot. A törvényi módosításokat nem tudják. Hallunk 
híreket, igaz, valóban rémhírt nem kell terjeszteni. Egy forint sincs semmire. Tállai András 
Államtitkár Úr is elmondta, hogy feladatot fognak finanszírozni. Nem tudom ezt igazán 
értelmezni, nem értem, hogy hogy lesz. 
 
Tóth Csabáné: Felesleges erről beszélni. 
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Elekes Péter: Térjünk vissza a témához. 
 
Hajdu Gábor: Ha látjuk, majd a törvényt, akkor esetleg tudunk ilyesmiben gondolkodni. 
Lehet, hogy a törvény szerint fel is kell majd emelni. Fedezet nincs.  
Péter azt mondta, hogy tücsköt-bogarat mondok rá, vádaskodok, én tudok veletek nulláról 
indulni. Veszekedni azonban fogok. Országgyűlési Képviselő Úr is mondta az önhikit, de nem 
fogad el minket a gép, abban nincs módunk benyújtani. A Gabi döntésében is benne van ez a 
hangulat, ami nagyon rossz. Tényleg fontos, hogy egy felé menjen a szekér. Nagyon 
bonyolult a helyzet, úrrá kell tudni lenni rajta. A fekete bárány szegény Szimel Gábor. 
 
Tóth Tamás: Te meg tudod indokolni a döntéseidet, de velünk ezt nem fogod megetetni. Ezt a 
helyzetet te idézted elő. Hány éve nem működik normálisan a telefon ebben a hivatalban, 
hány hónapig nem volt jó a tűzjelző?  Mikor vettétek fel Mariannt? Ki írta alá az alkalmazási 
papírjait? 
 
Tóth Csabáné: Bán János a munkáltatója. 
 
Tóth Tamás: Kell ide könyvtáros státusz betöltve? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Kell. 
 
Tóth Csabáné: A törvény szerint is.  
 
Hajdu Gábor: Nincs pénz az emelésre. 
 
Tóth Tamás: Mennyi többlet költséget jelent ez éves szinten? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: A 4 hónapra 200.000,-Ft. 
 
Tóth Tamás: Ez a vita most már sehová nem vezet. 
 
Elekes Péter: El kell halasztani a döntést.  
 
Tóth Csabáné: A törvényi előírás szerint szükséges az állás. Ha a törvényt nézzük kevés a 6 
óra. 
 
Hajdu Gábor: Szabadidő szervező. Lehet, hogy ebben a helyzetben csak rossz döntést tudunk 
hozni. Nézzük, meg hogy változik a törvény, január 01-től lehet változtatni. Lehet, hogy mert 
csináltuk a létszám leépítést, visszafizettetnének velünk. 
 
Tóth Csabáné: Nem ugyanaz a dolog.  
 
Hajdu Gábor: Az ÁMK-nál is csökkenteni kell a létszámot lehetséges, úgy gondoljuk végig. 
Nézzük meg először a koncepciót. 
 
Tóth Tamás: A korábbi testület meghozta a döntést, aztán mégsem úgy lett. 
 
Tóth Csabáné: Nem ilyen döntés volt. Ott az volt a baj, hogy összevesztek Jánossal. 
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Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
96/2011.(VIII.29.) sz. határozat: 
 
Tárgy:  Kujbus Mariann kérelem ügye 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a kérelem megtárgyalását elnapolja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
Tóth Tamás: Gabi a pala már nem lenne itt, ez a helyzet nem lenne, nem lenne semmi gond. 
 
 
Szimel Gábor: Elfogadhatatlannal tartom, hogy nem készültél fel valamiből, ezért elnapolásra 
kerül a döntéshozatal. Tartózkodnod kellett volna. 
 
Tóth Tamás: Gabi, te is el vagy varázsolva, ha ezt mondod. Nekem nem Hajdu Gábor a 
főnököm.  
 
Tóth Csabáné: Nem azért napoltuk el. Péternek lesz egy indítványa, ami ehhez a témához 
illik. Az is bele kellene, hogy kerüljön az anyagba. Nem Jegyző Asszony ellen szólt a dolog. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Elmondhattátok volna ezt akkor is. Nekem ebből az jön le, hogy a 
munkám  semmit  sem ér. Pályázni fogok, el fogok innen menni. 
 
Tóth Csabáné: Az a javaslatom, hogy maradjunk a napirendnél. 
 
 
b./ Elekes Péter képviselő beadványa 
 
Elekes Péter: Polgármester Úrhoz lenne egy kérésem, hogy a következő ülésre készítse elő az 
anyagot, ami már régebbtől a vesszőparipám, a testületi ülés legyen leadható a helyi 
televízióban. 
 
Hajdu Gábor: Milyen céget bízzunk meg vele? 
 
Elekes Péter: Kérem, hogy a beadványom legyen a jegyzőkönyv melléklete. 
 
Tóth Csabáné: Péter már korábban is indítványozta ezt. Nagyon rossz a hangulat az üléseken. 
Hátha leadásra kerülnek az ülések, akkor higgadtabban fogunk beszélni. 
 
Hajdu Gábor: Arra ember is kell, és a költség vonzata sem kevés. Úgy gondoljátok, hogy 
ahogy Gabi önkéntesen csinálja a képújságot, majd ezt is csinálja?  
 
Tóth Tamás: Azt, hogy az ülések leadásra kerüljenek egyszer kell megcsinálni.  
 

Create PDF files without this message by purchasing novaPDF printer (http://www.novapdf.com)

http://www.novapdf.com
http://www.novapdf.com


 25 

Hajdu Gábor: Ez egy nagyon összetett dolog. Magas költségei is vannak. Utána fogok érdeklődni, 
hogy milyen megoldást lehetne találni. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Ez a javaslat az SZMSZ módosítást a következő ülésen még nem fogja 
érinteni. 
 
Tóth Tamás: Mehetne képújságszerűen is. 
 
Elekes Péter. Nekem többen jelzik, hogy az emberek nincsenek megfelelően tájékoztatva, ezért is 
indítványozom ezt.  
 
c./ Beiskolázási támogatás 
 
Hajdu Gábor: Megkérem a Humán Bizottság Elnökét ismertesse a bizottság javaslatát. 
 
Tóth Csabáné: A Humán Bizottság az ülést megelőzően tárgyalta a napirendi pontot. Körültekintően 
áttekintésre került a dolog. A fedezet rendelkezésre áll, így a korábbi évek gyakorlatának megfelelően 
javasoljuk, hogy a közép és felsőfokú intézményekbe járó, egyéb támogatásban, ösztöndíjban 
(BURSA, Arany János tehetséggondozó) nem részesülő nem hátrányos helyzetű tanulók 6.000,-Ft 
támogatásban, a speciális általános iskolába járók 3.000,-Ft támogatásban részesüljenek. A bánrévei 
lakóhelyű, bánrévei általános iskolába járó tanulók pedig ingyen kapják a tankönyvet. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 7 igen szavazattal az 
alábbi határozatot hozta: 
 
97/2011.(VIII.29.) sz. határozat: 
 
Tárgy:  Beiskolázási segély  
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete ingyen tankönyvet biztosít valamennyi 
Bánrévére járó, bánrévei állandó lakóhelyű tanuló részére. 
Képviselő-testület alanyi jogon 6.000,-Ft  beiskolázási támogatást nyújt a közép- és felsőfokú oktatási 
intézményekben nappali tagozaton tanuló, első diplomát  szerző, ingyenes tankönyv juttatásban nem 
részesülők (kivéve a Bursa támogatottakat, illetve az Arany János tehetséggondozó) részére. 
Alanyi jogon 3.000,-Ft támogatást nyújt a speciális általános iskolában tanulók részére. A 
támogatáshoz csatolni kell az iskolalátogatási bizonyítványt. 
 
Határidő: 2011. november 30. 
Felelős: Tóthné Mustos Beatrix jegyző 
 
Több indítvány, javaslat nem merült fel, Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta.  

 
K.m.f. 

 
 
Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrix   
     polgármester                    jegyző  
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
             Tóth Csabáné                                       Tóth Tamás Gábor 
                 képviselő                                               képviselő 
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